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A K T U Á L N Í  D E N Í K
 D i va d e l n í h o  Ko j e č á k a
Můj milý deníčku,
dnešní den se krize ještě prohloubila. První tady byl Milánek, který zaspal stejně jako zbytek 
skupiny. Když si doma oblékal kamaše a kšandy, nahlas si vymýšlel výmluvu pro svůj první 
pozdní příchod. Napadla ho ta, kterou běžně používá na gymnáziu, a kterou mu třídní profesorka 
Mlčochová asi tak jednou za měsíc uvěří. A to je, že má nastavený budík jenom na určité dny 
v roce a dneska se to projevilo.    
 V jedenáct hodin dorazil Šíra ve svém voze, který topí jen na heslo. Posléze se dostavil 
Míša a ten nic neříkal, protože ráno v devadesáté minutě ještě vedli 1:0, v devadesáté druhé 
minutě vedli 1:1 a v devadesáté páté minutě vedli 2:1 protihráči. Asi za dvě hodiny dorazila 
Hadička s tím, že se jim pokazila domácí vodárna a k tomu všemu měla letadla výluku. 
 V jednu hodinu odpoledne přišel Zdenál. Říkal, že s tím včerejším číslem dneska 
nesouhlasí ještě víc než včera, a že jsme pěknej bulvár. Míša odpověděl, že to teda vůbec 
není pravda, protože jsme za pět dní redakce měli jen deset stížností. Paní Medunová přinesla 
chlebíčky. Kolem Sokolovny šla Mardžána Hovorková s malou Aničkou a říkala, že ty včerejší 
Magičovy narozeniny byly dost kvalitní, akorát má mírnou vitrínu, stejně jako Svačin Ládíček 
a celá ta jejich generace. Potom přišla Monča a říkala, že ty Klíče na neděli budou asi ve velkym, 
protože si nepřejí, aby je kdokoliv fotil s bleskem. Ráno vlastně ještě přijel Broňa z Kroměříže 
na motorce, zapálil si tady v kuřárně a jel zase zpátky. 
 Na odpolední představení dorazil pan Matějček s dcerou. Hrozně se smál té jeho 
včerejší historce u automatu a říkal, že dneska si to mlíko koupí zas. Potom se tu objevil pan 
Šírek s tím, že se jenom chce zeptat, jestli jsme tam dali ten jeho e-mail a odešel. Ve 14:29 se 
Míša strašně opil, protože mu paní Kateřina nabídla jednoho panáka slivovice. Dokázal pak 
desetkrát za sebou říct slovo “kočička”. Ve 14:57 se Milánek zeptal Hadičky, jestli vypadá jako 
muž. Když se začala hrozně smát, nutil Michala, aby se zeptal taky. 
 Během odpoledního představení sem přiskákali cvičenci sokola až z Brna. Nikdo si 
jich nevšiml, a tak u těch bočních dveří asi čekají doteď. Potom volala Kamilka za Křenovice, 
že by na večer potřebovala čtyři sta míst do druhé řady. Jakéhosi pána v evidentně podroušeném 
stavu tady zaujaly kroje na našich hanačkách. Obdivoval zejména krajky na dekoltu a zajímalo 
ho, jestli jsou ještě poctivé. Potom přijel Béďa z Kroměříže. Nacpal si celého Divadelního 
Koječáka do kapsy a řekl, že si vlasy svazuje, jenom když nechce mít děti. Milánek nakonec 
řekl, že má pocit, že už nebude vyspanej nikdy, a odešel na ples přátel fotbalu a dobré pohody. 
 Dnešní den teda stál za tolik, co ta swingers party na hodnocení Klíčů na neděli.  
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R E - C E N ZO R
 v č e r a  j s m e  v i d ě l i
Hrobka s vyhlídkou

Autor: Norman Robbins
Soubor: Divadlo U lípy Ostrava – Zábřeh
Režie: Petr Rada

Ostravské Divadlo U lípy přivezlo inscenaci 
detektivky Normana Robbinse „Hrobka 
s vyhlídkou“, která je od roku 2000 
hojně frekventována na našich, zejména 
profesionálních, jevištích. Vděčné spojení 
příběhu téměř detektivního (čtení závěti, 
poté postupné houfné vymírání dědiců, 
tedy potomků pana Tomba) s komediálním 
žánrem à la Adams Family se stalo podkladem pro inscenaci, která trvala dvě a půl 
hodiny. 
 Hlavním problémem byla pravděpodobně nerozhodnutost souboru a režiséra 
Petra Rady,  jaké žánrové zařazení zvolit (je to klasická anglická konverzačka, stylizovaný 
thriller, nebo komedie situační?), a nerozhodnutost jednotlivých protagonistů, jaké 
použít herecké prostředky (civilismus kontra stylizace), a nakonec i nevyrovnanost 
v kostýmní složce. Pochválena byla scéna. 
 Souboru Divadla U lípy bylo doporučeno, aby se zaměřil na vypilování 
některých hereckých řemeslných dovedností, zejména v oblasti mluvy a zacházení 
s tělem jako přiznaným hercovým nástrojem. 

- z debaty s porotou zapsala Petra Kohutová -
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Poklábos s…
 Divadlem U lípy Ostrava - Zábřeh

Jak se vám u nás dnes hrálo?
Nám se hrálo moc dobře. Hráli jsme sice v brzkých 
dopoledních hodinách, ale obecenstvo reagovalo 
tak, jak mělo, takže to bylo příjemné. Pěkně se nám 
hrálo.

Můžete na sebe prozradit nějaký trapas, který 
se vám přihodil během divadelní kariéry?
Těch trapasů bylo celkem dost, ale nevím, jestli je 
můžu prezentovat veřejně. Například zapomenutý 
text, spadené kulisy, nefungující rekvizity, chybějící 
herci, se kterými má být veden dialog. Jsou takové 
okamžiky, kdy vám stéká pot po zádech.

Připravujete na příští sezonu nějaké nové představení, se kterým se chystáte navštívit 
Divadelní Kojetín?
Divadelní představení chystáme dvě. A jestli je dotáhneme do konce, tak se tu určitě 
uvidíme. Jedná se o inscenace s názvem Blázinec v prvním poschodí a Tři královny. 

Křížový výslech:
Ordinace v růžové zahradě vs. Pojišťovna štěstí? Doktor House.
Paroubek vs. Topolánek? Doktor House.
Svíčková vs. pukače? Pořádnej kus masa.
Rukavice vs. ponožky? Ponožky.
Zepředu vs. zezadu? Většinou tváří v tvář.

Poklábos s … 
 diváky po představení

Dominika Okruhlicová

Co říkáte na představení a výkony herců?
No, moc pěkné a precizní.

Co jako divačka očekáváte od divadelního 
představení? 
Jdu se do divadlo pobavit.

Navštívili jste někdy delší představení, než bylo 
tohle?
Ne, ještě ne.

Preferujete u příběhu happy end, nebo spíše smutný konec?
Nejvíc mě baví pochmurný děj s napínavým koncem.

Naši redaktoři
nemohli najít foťák,

tak si řekli,
že Domču stejně

každý zná a její foto
není zas až tak podstatné.
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Dan Hos a Adam Hos
Co říkáte na představení a výkony herců?
Dan: Moc se mi to líbilo. Bezvadný to bylo.
Adam: Bylo to moc hezké.
Co jako diváci očekáváte od divadelního 
představení? 
Dan: Aby to člověka pobavilo, aby to byl kulturní 
zážitek.
Adam: Já očekávám, že herci budou mít kvalitní 
kostýmy a že se na jevišti nepřihodí žádná patálie.
Navštívili jste někdy delší představení, než bylo tohle?
Dan: Možná jednou, maximálně dvakrát.         Adam: Stejně jako brácha.
Preferujete u příběhu happy end, nebo spíše smutný konec?
Dan: Záleží na hře. Pokud je představení po celou dobu vtipné, tak očekávám šťastný 
konec. 
Adam: Jak kdy a jak v kterém divadle. 

D I VA D E L N Í  S V Á Č A  ( N E  S VA Č A )
 a n e b  p o t r a va  p r o  Ko j e č á k a
Považujete se za divadelního fandu? Jste divadelním nadšencem tělem i duší? Milujete 
divadlo víc než svoji ženu? Pak jste to právě Vy, komu je věnovaná tahle rubrika. 
 Pro herce je nejdůležitější nemít trému, ze které pramení přeřeky a ostatní 
prohřešky. Aby člověk nervozitu překonal, musí být plný energie a nemůže hrát 
s prázdným žaludkem. Ptáte se, jak tohoto harmonického stavu docílit? Řiďte se našimi 
pokyny a vězte, že nebudete litovat. 
 My, redaktoři časopisu Divadelní Koječák, jsme proti nervozitě, spánku 
a vyčerpání vyzbrojeni zbraněmi velkého kalibru. Každý den totiž konzumujeme 
dobrůtky ze Svačiné komůrky. Ten, který tedy chce být věčně „free“ a plný energie 
jako my, nechť každý den k svačině pojídá jedině, jedině… jedině… kávu a tousty. Ale 
ne obyčejné, jenom ty od nás ze Sokolovny. Tady máte 
recept. 
 Kávičku si připravte do středního hrníčku. 
Nejprve lžíčičku rumíčku, na rumíček kávičku, na 
kávičku vodečku. Přidejte tři cukříčky a šálek dolijte 
až po okraj mlíčkem z našeho fungl nového automatu, 
který najdete vedle Sokolovny. Nápoj je nutno řádně 
protřepat, ale v žádném případě jej nesmíte míchat. 
Podává se zejména k toustům. A tousty… na ty si přijďte 
k nám, Monča je připraví a my se o ně s rádi podělíme.
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Poklábos s ...
 předsedou poroty
 Vítem Závodským

Jak zatím hodnotíte letošní ročník 
Divadelního Kojetína?
Na hodnocení je ještě asi brzo, ale zatím 
má solidní úroveň, stejně jako většina 
těch předchozích, a má široký žánrový 
záběr, s převahou komediálních titulů. 
Jsou tady i kvalitní autorské texty, jejichž 
autor, profesionální režisér, spolupracuje 
s amatérským souborem. Takže na 
hodnocení si počkejme na zítřek 
odpoledne, ale snad už teď můžeme 
říci, že diváci byli všichni spokojeni 
a k žádnému propadu nebo průšvihu tady zatím nedošlo.

Můžete čtenářům objasnit, čemu se v divadle obecně věnujete?
No, já se divadlu věnuji spíš jako ten kybic, to znamená jako - dejme tomu - divadelní 
kritik, jako recenzent, publicista, mým oborem je divadelní věda, divadelní historie, 
teorie a kritika. Momentálně se věnuji profesionálnímu divadlu, ale samozřejmě 
kontinuálně i amatérskému. Hlavně to nedělím na divadlo takové a onaké, ale dobré 
a méně dobré... Takže aktivně nehraji v divadle, ale sleduju zejména brněnské soubory, 
profesionální i amatérské, s důrazem na takové ty experimentální tendence, jako 
je divadlo Husa na provázku, divadlo Sedm a půl a podobně. 

Jaký divadelní žánr je Vám nejbližší?
Pokud jde o tu myšlenkovou a tématickou stránku, zajímají mě žánry vážnější. 
A pokud jde o stránku realizační, tak mě baví divadlo jako takové, obrazivé, které 
jenom neinterpretuje, neopisuje na jevišti text, ale tvoří na podkladě všech složek 
textu, hereckého výkonu, režie, scénografie i choreografie. Vytváří tak básnický obraz, 
takže na diváka zapůsobí jak racionálně, tak emocionálně. No, a to je právě příklad 
takových režisérů, teď už střední generace, jako je Jan Antonín Pitínský (mimochodem 
můj bývalý žák z knihovnické nástavby), nebo Vladimír Morávek, Jan Mikulášek a 
další. Takže souhrnně divadlo spíše takového vážnějšího myšlenkového záběru 
a metaforické obrazivosti, 

Preferujete amatéry nebo profesionální divadelníky?
Já bych to takhle nehodnotil, tam je spíše rozdíl v tom, že divadlo amatérské může být 
velmi kvalitní a divadlo profesionální slibuje už dopředu svou kvalitu. A to je potom 
jedno, jestli šlo o amatérské, nebo profesionální divadlo. Však víte, že právě včera došlo 
k tomu propojení. Pokud jde o můj přístup, zrovna včera byla v Brně premiéra Gogolova 
Revizora, hra, na kterou bych normálně šel, na kterou jsem se těšil, ale zároveň vidíte, 
že jsem dal přednost Kojetínu a nijak toho nelituju. Takže bych profesionály a amatéry 
striktně nerozlišoval, ale spíš se ptejme po kvalitě a diváckém účinu.   
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R E - C E N ZO R
 v č e r a  j s m e  v i d ě l i
Klíče na neděli

Autor: Antonín Procházka
Soubor: Divadlo Štěk a spol. Hranice
Režie: Ivo Macháček, Michal Heger

Divadlo Štěk a spol. z Hranic na Moravě 
si vybralo hru „plzeňského Moliéra“ 
Antonína Procházky „Klíče na neděli“. 
Přestože porota především chválila 
mládí, energičnost, hravost a relativní 
řemeslnou disponovanost režijní 
i hereckou tohoto souboru, nemohla 
se nepozastavit nad některými 
rozpory. 
 Rozpor první, dramaturgický - 
vybrali si text zabývající se především problémy středního věku, aniž by uspokojivě 
ozřejmili, z jakého důvodu a s jakým názorem k němu přistupují (obhajoba členů 
souboru, že „nemůžou za to, že nejsou tak staří“, v tomto případě neobstojí). 
 Rozpor druhý, faktický - ing. Zakopal pojmenoval některé nepřesnosti 
v reáliích, s nimiž bylo zacházeno více než volně. Rozpor třetí, technického rázu - ačkoli 
se hojně pracovalo se světlem a hudbou, v prvním případě si světla neuhlídali herci 
(velmi často proti sobě stojící herečtí partneři stínili tvář kolegy), v druhém případě 

se nepodařilo rozklíčovat, zdali má 
hudba funkci pouze předělovou, 
nebo rovněž tématickou. 
 Přes všechny tyto problémy si 
dovoluji znovu zopakovat, že mládí, 
energičnost a hravost souboru porotu 
okouzlila. Byla pochválena scéna, 
doporučeno zkrácení inscenace (dvě 
hodiny jsou přece jen příliš mnoho) 
a z hereckých výkonů si zaslouží 
samostatnou zmínku kreace Petry 
Jelínkové v roli Jindřichovy matky.

- z debaty s porotou zapsala
Petra Kohutová -
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Poklábos s…
 Divadlem Štěk a spol. Hranice

Jak se vám u nás dnes hrálo?
Hrálo se nám skvěle. Je tu velmi dobrá atmosféra 
a výborné publikum.
Vy jste ve srovnání s ostatními poněkud mladý 
divadelní soubor. Co vás k divadlu přivedlo?
Už ve škole jsme chodili do divadelního kroužku 
vedeného výborným panem učitelem, který pak 
odešel do důchodu. Nám bylo pochopitelně líto ze 
dne na den skončit s divadlem, takže jsme se všichni 
společně přihlásili do divadla Štěk a spol., kde už hrál náš starší kamarád.   
Už se vám za vaši kariéru stal nějaký divadelní „trapas“, který stojí za zmínku?
Určitě, trapasů máme za sebou už hodně. Pravidelně zapomínáme nosit na scénu 
rekvizity, bez kterých se pochopitelně špatně hraje. Pak už je jen na nás, jak se s tím 
popereme, na scénu přichází improvizace. 
Cvičíte už nějakou novou inscenaci, se kterou byste navštívili další ročník 
Divadelního Kojetína?
Na příští rok chystáme hru Růže pro Algernon. Jestli se nám všechno povede nacvičit 
a zrealizovat, rádi bychom přijeli.
Křížový výslech
Ordinace v růžové zahradě vs. Pojišťovna štěstí? Ani jedno. 
Paroubek vs. Topolánek? Ani jeden. 
Svíčková vs. pukače? Svíčková.
Rukavice vs. ponožky? Ponožky.
Zepředu vs. zezadu? Zepředu.

Poklábos s …
 diváky po představení Klíče na neděli

Renata Nesvadbová

Jak se Vám líbí dnešní představení? Co říkáte 
na výkony mladých herců?
Je to super, hra se mi velice líbila. Možná postava tetičky 
mohla být obsazena starší herečkou.
V inscenaci si herci vyměnili partnery na víkend. 
Co říkáte na takovou výměnu?
Pochopitelně bych s takovouto výměnou nesouhlasila. 
(smích) 
Jaké máte vztahy s tchýní?
Jinou otázku tam nemáte?  
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Křížový výslech
Ordinace v růžové zahradě vs. Pojišťovna štěstí? Ani jedno. (smích)
Paroubek vs. Topolánek? Ani jeden ani druhej. (smích)
Svíčková vs. pukače? Svíčková.
Rukavice vs. ponožky? Rukavice.
Zepředu vs. zezadu? Hoši, máte 18 roků? (smích) Odpovědi jsme se nedočkali…

Klára Nesvadbová
Jak se Vám líbí dnešní představení? Co říkáte 
na výkony mladých herců?
Hra je pěkná, líbí se mi. Herci jsou dobře obsazení.
V inscenaci si herci vyměnili partnery na víkend. 
Co říkáte na takovou výměnu?
Já jsem se svým partnerem zatím spokojená. (smích)
Jaké máte vztahy s tchýní?
V pohodě, sem tam se potkáváme.

Křížový výslech
Ordinace v růžové zahradě vs. Pojišťovna štěstí? Pojišťovna štěstí.
Paroubek vs. Topolánek? Ani jeden. (smích)
Svíčková vs. pukače? Svíčková.
Rukavice vs. ponožky? Rukavice.
Zepředu vs. zezadu? Zepředu.

Tomáš David
Jak se Vám líbí dnešní představení? Co říkáte 
na výkony mladých herců?
Mladí hrají pěkné divadlo. Myslím, že porota 
je tolerantnější k mladším divadelním souborům než 
k těm starším. Mám na mysli soubory mé věkové 
kategorie.
V inscenaci si herci vyměnili partnery na víkend. 
Co říkáte na takovou výměnu?
Bez komentáře. (smích)
Jaké máte vztahy s tchýní?

                                                        Mám jenom dobré zkušenosti.
Křížový výslech
Ordinace v růžové zahradě vs. Pojišťovna štěstí? To vůbec nesleduji.
Paroubek vs. Topolánek? To je ještě horší otázka než ta před tím. (smích)
Svíčková vs. pukače? Svíčková. 
Rukavice vs. ponožky? Ponožky.
Zepředu vs. zezadu? Zezadu.
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R E - C E N ZO R
 v č e r a  j s m e  v i d ě l i
Jeptišky k výročí

Autor: Jana Štěpánková
Soubor: Divadelní spolek Kroměříž
Režie: Ladislav Láry Kolář

Sestřičky z Hobokenu
Tento řád byl založen anglickým biskupem 
svatým Wilfredem a zvolil si jméno Sestřičky 
z Hobokenu. O mnoho let později byla malá 
skupinka průkopnických sester z Ameriky 
do Clevelandu, aby tam založila ženský 
klášter. Ale na rovinách okolo Newarku 
zabloudily. Řád pak byl nalezen newarskou 
leteckou policií a ženský klášter byl založen v Hobokenu v New Jersey. V podvědomí 
zůstaly známé jako “ty malé z Hobos” a říká se jim tak dodnes. 
Sestra Mary Regina - matka představená od sestřiček z Hobokenu. Přísná, ale přátelská. 
Kdysi vystupovala jako provazochodkyně. Má proto blízko k jakékoliv show, ne vždy 
se jí ale vydaří vše dle jejich představ. S oblibou používá různá přirovnání a přísloví.
Sestra Mary Paula, původně Sestra Amnézie - ztřeštěná jeptiška, která byla udeřena 
krucifixem do hlavy a dlouho si nemohla vzpomenout, kdo je. Je stále nazývána 
Amnézií, i když se stala sestrou Mary Paulou a vítězkou pěvecké soutěže Čistý dům. 
Kdysi se chtěla stát country zpěvačkou. Nyní zastává v klášteře důležitou funkci 
nástěnkářky. 
Sestra Mary Huberta - inspektorka ošetřovatelek diecése Newark. Zdá se být přísná, 
ale ukáže se, že je s ní legrace. Neustále svádí vnitřní boj s matkou představenou 
a snaží se hrát v klášteře prim. 
Sestra Mary Lea - mladá novicka, která doufala, že bude moci obětovat svůj život Bohu 
jako balerína, se již stala řádnou jeptiškou. Vzdala nakonec svou snahu stát se balerínou 
a zasvětila svůj život misijní práci a charitě. 
Sestra Mary Suport - velmi aktivní a organizačně schopná sestra v roli inspicientky. Její 
schopnosti jí nejsou ale bohužel nic platné, protože zmatek, který odchyluje skutečnost 
od původního scénáře je nad její síly. 
Otec Hope - františkánský duchovní, který jako vyslanec sestry Roberty Anny přijde se 
zdravicí na oslavy, a tím způsobí řadu nedorozumění. Je velmi hezký a je si toho vědom. 
V minulosti působil jako misionář v Africe, nyní vyučuje v klášteře Svaté Kláry 
informatiky.                                                                         - převzato z programového letáku -
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Poklábos s...
 herci po předtavení

U publika jste měli velký ohlas. Jak se vám před ním 
hrálo?

Hrálo se nám moc dobře. Tady je publikum vnímavé, 
v Kojetíně je vidět, že jsou lidé zvyklí chodit 
na divadlo, a když je takováhle skvadra lidí, 
v takovémhle množství, tak se vždycky hraje dobře. 
Navíc tohle je představení, které diváka potřebuje, 
protože na se na něj snaží reagovat.

Jak se vám podařilo získat tolik pěveckých talentů?
To se tak už v Kroměříži rodí. (smích)

Jak se vám pracuje pod vedením režiséra Láry Koláře? 
Výborně. Láry Kolář je naše sluníčko. On nás vždycky nenásilnou formou, pomocí 
úsměvu a dobrého slova, dostane, kam chce. Učí nás hrát, aniž bychom si všechno, že 
něco takového dělá. Je to pedagog na JAMU, takže k tomu má nejenom schopnosti, ale 
i metodiku, a jsme strašně rádi, že ho máme. 

Chtěli byste něco vzkázat kojetínským divákům?
Chtěli bychom vzkázat pořadatelskému týmu, který tady zajišťuje festival, že jim strašně 
držíme palce v tom, aby vydrželi, aby přehlídku pořádali dál, protože vím, že to není 
jednoduchá záležitost a vždycky to trvá od nevidím do nevidím. Jsme strašně rádi, že 
sem do Kojetína jezdíme a máme tady přátelské vztahy. Jenom ať to tak vydrží. 

Poklábos s...
 diváky po představení

Jaroslava Janáčková

Jak hodnotíte dnešní výkon herců z Kroměříže?
Výborné, opravdu velmi povedené představení.

Chtěla byste si zahrát také v podobné inscenaci?
To určitě ne, jelikož na to nemám talent.

Mrzí Vás fakt, že zítřkem končí letošní přehlídka 
amatérských souborů Divadelní Kojetín?
Nedá se říct, že mrzí. Byla jsem pouze na jednom představení, a to dnes. Určitě se ale 
těším na příští rok a doufám, že se mi podaří navštívit Sokolovnu víckrát. 

Co říkáte na letošní zpracování časopisu Divadelní Koječák?
Nemám brýle, takže jsem si ho ještě nemohla přečíst, ale hned doma to napravím. 

Vyjmenujte pět z deseti přikázání.
Ježiši, tak to já nevím.
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Nedělní
chtěl bych být špageta hubená  
hemenex a sekaná
do klína strčím ti chlebíček
za výstřih jednohubku*
indiánky, větrníky, šopský salát, halušky

Jiří Pěcha
Jak hodnotíš dnešní výkon herců z Kroměříže?
Představení bylo velmi zajímavé, měli hezky vymy-
šlenou scénu.
Chtěl by sis zahrát v podobné inscenaci?
Ne, určitě ne, protože hrát neumím.
Mrzí tě fakt, že zítřkem končí letošní přehlídka 
amatérských souborů Divadelní Kojetín?
Tak je to týden divadel, který musí skončit, čili ani 
nemrzí a těším se na další ročník. 
Co říkáš na letošní zpracování časopisu Divadelní Koječák?
Jelikož jsem právě přijel ze školy z Brna, tak o něm nevím. Neměl jsem zatím možnost 
se s ním setkat.
Vyjmenuj pět z deseti přikázání.
Netuším, jsem ateista.

Martina Večerková
Jak hodnotíš dnešní výkon herců z Kroměříže?
Úžasné představení. To se nedá ani okomentovat 
- krásné písničky, úžasné herečky, nádherný zpěv.
O  Tobě je známo, že se také vyskytuješ na divadelních 
prknech. Chtěla by sis někdy střihnout roli 
v podobné inscenaci, například s živou kapelou?
Jakože zazpívám? To nehrozí, protože v našem 
kulturáku se nám kóří od huby, nám by tam umrzli 
hlasivky.

Mrzí tě fakt, že zítřkem končí letošní přehlídka amatérských souborů Divadelní 
Kojetín?
Upřímně, ani ne, protože se konečně vyspím.
Co říkáš na letošní zpracování časopisu Divadelní Koječák?
Vím o něm, je i docela vtipně napsanej. Člověk se u něho pobaví. 
Vyjmenuj pět z deseti přikázání.
Ježišmarja! Nepokradeš, nesesmilníš nebo něco takovýho... Ježišmarja, jak já to mám 
vědět?

T H E AT E R  P O E T RY
karbenátek, petržel, plněná paprika
všechny ty dobroty strčím ti do trika*
knedlíky se zelím, ananas, šlehačka
špenát, rajská omáčka
tvůj prs zlomil mi nohu
rajčetem už si nepomohu*
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 a n e b  o h o d n o ť  s i  s v é h o  k o n ě
S U B J E K T I V

Hrobka s vyhlídkou
Líbilo se mim to: 16
Nelíbilo se mi to: 0
Názory a dojmy diváků z knihy “názorů a dojmů”:
Nádherný výkon Dory v mimice mě pobavil. Lenka Šípková
Obdivuji výkony hereček, zejména herečky, která ztvárnila Doru a sestřičku. Výborná hra, 
která neustále udržovala divákovu pozornost. Skvěle jsem se bavila.         Indráková Alena
Líbilo se mi to, velmi vtipné, suchý anglický humor. Denča
Pěkné herecké výkony, krásná dekorace, obdivuji paměť hereček. Alena 

Klíče na neděli
Líbilo se mi to: 32
Nelíbilo se mi to: 2
Názory a dojmy diváků:
Super, smíchy jsem slzela, díky, byli jste všichni úžasní! Lenka Šípková
Výborné představení, herci byli úžasní, přesvědčiví. Smála jsem se pořád. Alena Indráková
Super jsem se pobavil, děkuji.
Představení bylo evlmi dobře zvládnuto, herci byli přesvědčiví, hráli s chutí. Je úžasné, 
že si troufli  postavit se na prkna a bavit diváka. řez 

Jeptišky k výročí
Líbilo se mi to: 190
Nelíbilo se mi to: 6
Názory a dojmy diváků:
Moc se mi to líbilo. Kojenec při prvním díle Jeptišek. Kačka Zonová
Taková průměrná show, ale divadlo to není. Bez děje a opravdového vtipu! Jarda
Bezva jsme se pobavili. 
E. T. Volá domů, nejlepší fór večera. 
Paráda, jen tak dál.
Super. Mašík
Bylo to super a zajdem na vás ješět někdy! Jana + Tereza  
Děkujeme za perfektně zahrané představení. Po všech stránkách super! Scéna vynikající, 
obsazení vynikající, provedení profesionální.  Hanácká scéna V. V.
Děkujeme redakční radě za profesionální zpravodajskou činnost! F. Řezáč
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E X T R AVA G A N C E  &  M A N Ý RY
 v  Ko j e t í n ě
Stejně jako každé divadlo jednou končí, 
tak i naše znělka modní policie pomalu 
ale jistě, doznívá. Tůtůdůtůdů… Posluš-
ně hlásíme, že se během naší šestidenní 
čtyřadvacetihodinové práce nic zvláštní-
ho nestalo. Sokolovna stojí, buřiči a trhani 
byli odhaleni. Zcizen neznámým lupičem 
byl pouze růžový slintáček našeho agenta 
Ma_*, který se bohužel nepodařil najít ani 
s vaší pomocí. Ale s drobnými ztrátami se 
při tak velké akci předem počítá. 
 Celé dny jsme jen kritizovali, po-
pichovali a poukazovali na návštěvníky, 
kteří si zasloužili být zveřejněni pro vý-
strahu všem. Dělali jsme to opravdu rádi, 
dalo by se říct, že jsme se v tom společně přímo vyžívali. To však nemuselo být vždy 
příjemné, a proto jsme se odhodlali k následujícímu kroku. Rozhodli jsme se zveřejnit 
krev naší krve, fotografii jednoho z nás (vlastně dvou), abyste viděli, že nikdo není 
dokonalý. Tak ani my nejsme. No, ani vy nejste.
 Na fotografii vidíte dva naše kolegy, kteří vypadají, jako by se chystali spíše 
na maškarní bál než na divadelní představení. Vyjadřovat se k jejich oblečení by byla 
ztráta času. My to zkusíme jen krátce.
 Jakub Šírek se na poslední chvíli snažil utajit svou identitu nasazením motor-
kářské helmy. Avšak tento doplněk nebyl dobrou volbou. Barva helmy naprosto ne-

ladí s barevnou kombinací zbytku 
oděvu. Od naší špiónské jednotky 
dostává tedy palec dolů. 
 O Haničce Hadičce je vše-
obecně známo, že je pečlivá hos-
podyňka, ale že si vezme smeták 
i do divadla, to jsme opravdu ne-
čekali. Hanka vyznává módní styl 
„kozy ven“, avšak pro dnešní ve-
čer mohla zvolit něco více spole-
čenského. Ale plusové body od nás 
Hadice dostává za svůj ryze jarní 
klobouk, který se k prvnímu jarní-
mu dni dokonale hodil.
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R E q U I E M
Den se dnem se sešel, divadlo s divadlem, Svača se nesešla. Letošní osmnáctá divadelní 
přehlídka amatérských souborů je, k velkému smutku všech diváků, radosti nás, 
veleunavené a vyčerpané redakce a ke spoustě dojmů herců, u svého konce. Dozněla 
hudba, naposledy se zatáhla opona a v opuštěném sále zbyly jen vzpomínky a prázdné 
pytlíky od brambůrků. Porota vyřkla svůj poslední verdikt, Zdenda zhasnul světla 
a zamknul za sebou zvukařskou kabinu na tři západy. 
 Pan Zakopal s chotí, teď už beze strachu z příslušníků kvůli nefunkčnímu 
heligónu, teda halogénu, nasedli do svého vozu a společně odjeli. Paní Ernstová 
naposledy vyvezla svého „araba“ z kumbálku, s Petrou Kohutovou jsme fókli 
posledního čouda a pan Závodský Sokolovnu opustil jako vždy tiše a důstojně. 
Zapomenuté kabáty v šatně jsme si mezi sebou rozebrali a s těmi, co se nikomu 
nelíbily, jsme rozšířili zásobu kostýmů Hanácké scény. Zbylé programy rozvířil 
po předsálí průvan z otevřených hlavních dveří, kterými již nikdo nepřijde. Herecké 
šatny zejí prázdnotou, příjezdová cesta se může opět chlubit už jen Svačiným Berlingem, 
protože po všech zájezdních hereckých autobusech a dodávkách převážejících kulisy 
už je veta. Monča vypojila toustovač ze zásuvky, poslední objednávky Alča sepsala 
a pak nám všechny ty lahváče i ochotně donesla. Doufáme, že jste s průběhem uběhlého 
týdne byli spokojeni, ukojili jste své divadelní touhy, naplnili žaludky, uhasili žízeň, 
poklábosili s přáteli a především hltali náš báječný časopis, o čemž svědčí i fakt, že se 
rozebral opravdu do posledního kousku. 
 Veliké dík patří skvělému a sehranému týmu - zdejší Partě hic, která si nás po 
celou dobu hýčkala, udržovala pracovní morálku, samými dobrotami nás vykrmovala 
a ani si nás na konci nechtěla upéct. Vám, divákům, čtenářům, aktivním účastníkům 
hodnocení a nepochybně našim věrným obdivovatelům a v neposlední řadě 
samotnému jádru letošního zákulisí, báječným,  neodolatelným, nezastavitelným, 
nápaditým a zapáleným redaktorům Divadelního Koječáka Haničce Hadičce, 

Kubovi, Malínkovi, 
Míšovi, Marovi, 
Terezce, Svači 
a designovému 
tvůrci Honzovi. 
Bude se nám 
stýskat…
Tak zase za rok 
n a s h l e d a n o u , 
holahou, holahou, 
nashledanou.

 z a  D i va d e l n í h o  Ko j e č á k a
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C AT E R I N G
Bowling City Kojetín – uspořádal Divadelní Candrbál

Řeznictví Kamil Hrudík a Dobrůtky od Verunky – ingredience na divadelní toasty

Řeznictví Haluzík - salámy a kuřata

Penzion Maďarská Bašta, Hospůdka U Jordánu, Restaurace Na Hrázi,
Western steak house – obědy pro porotu

Lékárna U zlatého lva a Ptáček s. r. o. – vody a kafe pro soubory

Hospůdka U Pedyho – vdolečky a chlebíčky

Pekárna MSH v. o. s. – hanácké koláče pro soubory

Pivovarský hotel  Kojetín s. r. o. – ubytování porotců a také chlebíčky

Prodejna Hanačka – kytičky pro soubory

Rodina Gardavských – sádlo na namazání chleba souborům

Děkujeme také paní Vaculové za rybízové cviboch, paní Gardavské za jablečné štrúdl, 
paní Řezáčové za bábovku a paní Kotýnkové za bonboniéru


